
	  
Til	  Havnebestyrelsen	  
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  den	  10.	  december	  2014	  kl.	  1700	  
c\bestyrelse\b-‐møde	  101214-‐4	  
	  
	  
Rungsted	  Kyst,	  den	  16.	  december	  2014	  
	  
	  
Deltagere:	   Ove	  Petersen	  (OP)	  
	   Eskil	  Trolle	  (ET)	  
	   Jesper	  Christensen	  (JC)	  
	   Finn	  Henriksen	  (FH)	  
	   Niels	  Ryhding	  (NR)	  
	   Otto	  B.	  Christiansen	  (OBC)	  
	   Birger	  Hoff	  (BH)	  
	   Peter	  Nørlyng	  (PN)	  
	  
Fraværende:	  Hans	  Laugesen	  (HL)	  
	  
Andre	  deltagere:	  Henrik	  Kristensen	  (HEK),	  ref.	  
	  
	  

a. Bemærkninger	  til	  dagsordenen	  
Ingen	  bemærkninger	  

	  
b. Bemærkninger	  til	  meddelelser	  

(Se	  vedhæftede)	  
Forsikringssummen	  i	  stormflodsforsikringen	  sættes	  op	  fra	  2	  
mio.	  kr.	  til	  2,5	  mio.	  kr.,	  ud	  fra	  et	  ønske	  om	  en	  større	  
sikkerhedsmargin.	  
	  

	  	  
Dagsorden:	  
	  
Pkt.	  1	  Godkendelse	  af	  beslutningsreferat	  9.	  oktober	  2014	  
Godkendt	  pr	  mail	  
	  
Pkt.	  2	  Forslag	  til	  valg	  af	  fremtidige	  bestyrelsessammensætning	  
Kommunens	  økonomiudvalg	  havde	  på	  møde	  den	  4.	  dec.	  2014,	  
behandlet	  de	  forskellige	  fremkomne	  forslag	  til	  den	  fremtidige	  
bestyrelsessammensætning.	  
	  
	  
Økonomiudvalget	  vedtog	  at	  administrationen	  arbejdede	  videre	  med	  
følgende	  forslag,	  som	  i	  øvrigt	  lagde	  sig	  tæt	  op	  af	  OP´s	  forslag:	  
	  	  



	  
3	  medlemmer	  udpeget	  af	  kommunalbestyrelsen	  
	  
2	  medlemmer	  udpeget	  af	  de	  2	  på	  havnen	  hjemmehørende	  sejlklubber	  
under	  Dansk	  Sejlunion	  blandt	  deres	  medlemmer	  
	  
2	  medlemmer	  valgt	  af	  bådpladslejerne	  
	  
1	  medlem	  udpeget	  af	  søsportsklubberne	  på	  havnen	  
	  
1	  medlem	  udpeget	  af	  erhvervslivet	  på	  havnen	  
	  
Under	  drøftelserne	  om	  proceduren	  for	  kommunens	  hjemtagelse	  
fremkom	  der	  en	  del	  synspunkter:	  
	  
BH:	  Havnebestyrelsen	  er	  stadig	  ikke	  taget	  med	  på	  råd	  om	  
udarbejdelse	  af	  den	  såkaldte	  Hørsholmmodel,	  og	  dette	  var	  ret	  
frustrerende.	  
	  
FH:	  Interessenterne	  på	  havnen	  er	  ligeledes	  heller	  ikke	  medtaget	  på	  	  	  	  	  
råd.	  
	  
OBC:	  Det	  er	  vigtigt	  at	  Rungsted	  Havn	  får	  sin	  selvstændige	  økonomi.	  
	  
BH:	  Den	  fremtidige	  bestyrelse	  bør	  have	  en	  fastlagt	  
informationsstrategi	  over	  for	  sejlerne,	  og	  punktet	  skal	  op	  på	  
dagsordenen	  snarest.	  
	  
OBC:	  Den	  fremtidige	  bestyrelse	  bør	  arbejde	  målrettet	  mod	  etablering	  
af	  tidligere	  foreslåede	  lagune	  syd	  for	  havnen.	  
	  
HEK	  skal	  arbejde	  på	  en	  liste	  over	  de	  vigtige	  ønsker	  havnen	  har	  til	  den	  
fremtidige	  ”	  Selvstyreaftale”	  for	  havnen.	  
	  
Pkt.	  3	  Klubberne	  orienterer	  
KDY:	  Der	  er	  generalforsamling	  den	  11.	  december	  i	  KDY	  
	  
Roklubben:	  der	  er	  traditionen	  tro	  juleroning	  den	  24.	  december	  
	  
Øvrige	  klubber:	  Intet	  at	  bemærke	  
	  
	  
Med	  venlig	  hilsen	  
	  
Ove	  Petersen	   	   Henrik	  Kristensen	  
Formand	   	   	   Havnemester	  
	  


